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در حالی که وضعیت مدیریت فدراســیون فوتبال با چالش جدیدی مواجه شده 
است، اوضاع تیم ملی نیز چندان مناسب به نظر نمی رسد. کی روش و پیروانی 

هم وارد بازی جدیدی شده اند.

کی روش استعفا داده یا نه؟
کارلوس کــی روش درباره بحث اســتعفا از تیم ملی گفت: بایــد در ابتدا تاکید 
کنم که مشــكل شخصی با کســی ندارم و از روی صندلی خودم بلند نمی شوم 
تا مشــكلی پیش بیاید اما گاهی این مشكلات خودشان در خانه شما را می زنند 
و برای شما مشكل ساز می شــوند. کی روش ادامه داد: بسیار شفاف می گویم 
که مشكل شخصی با کسی ندارم به ویژه با علی کفاشیان که رئیس فدراسیون 
فوتبال است و قطعا وظیفه اوست که انتخاب کند چه کسانی به جلسه با اینفانتینو 
بروند یا نــه. صادقانه می گویم که من احتیاجی به عكس یادگاری با اینفانتینو یا 
حتی سرالكس فرگوسن ندارم. وی ادامه داد: با این همه باز هم تأکید می کنم 
که با کسی مشكلی ندارم اما افرادی که نزدیك رئیس فدراسیون فوتبال هستند 
مشكل ساز می شوند به طوری که به مشكل می خوریم. یك بار دیگر شفاف با هم 
این موضوع را مرور کنیم. من می خواهم به کفاشیان کمك کنم و به همین دلیل 
به این نتیجه رســیدم که این کار را انجام دهم. اگر کفاشیان می خواهد مرا نگه 
دارد قطعا مردم خوشحال می شوند و از حمایت هواداران هم برخوردار می شود 
اما برای افراد طبقه سوم فدراسیون فوتبال این موضوع خوشایند نخواهد بود. 
البته برخلاف ایــن، اگر اتفاقی رخ بدهد باید بگویم که این مســاله برای طبقه 
سوم فدراسیون فوتبال راضی کننده نیست. می دانید که کفاشیان برای انجام 
حمایت های مالی لازم از تیم ملی دشــواری های زیادی را متحمل شــد و این 
مساله برایش دشــوار بود. سرمربی تیم ملی فوتبال تصریح کرد: ساده و شفاف 
است که کفاشیان نمی تواند هم مردم را راضی نگه دارد و هم اهالی طبقه سوم 
فدراسیون فوتبال را. به فدراســیون آمدم تا برگه استعفای خودم را به تاریخ 30 
آوریل 2016 به رئیس فدراسیون تقدیم کنم و مطمئن هستم که این مساله کمك 
شایانی به کفاشیان می کند تا مشكلات مالی فدراسیون را برطرف کند. سرمربی 
تیم ملی فوتبال ایران در ادامه مصاحبه خود خاطرنشان کرد: راجع به اتفاقات 
و به خاطر حضور اینفانتینو هیچ مشكلی نداشــتم. نه از سوی کفاشیان و نه از 
سوی کمیته تشریفات هیچ تماسی با من گرفته نشد. برای جلسات آن روز لازم 
نیست تكرار کنم چرا که کفاشــیان خودش گفته که وقتی نداشته تا مرا دعوت 
کند. وی افزود: شفاف توضیح می دهم که اینجا آمده ام تا درخواست استعفایم 
را به مورخ 30 آوریل 2016 به رئیس فدراسیون تقدیم کنم اما استعفا نمی دهم.  

استعفای پیروانی
افشین پیروانی درباره وضعیت لباس تیم ملی، کمپ و همچنین اردوهای تیم 
ملی گفــت: در ابتدا باید بگویم ما قبول داریم که کی روش مربی بزرگی اســت 
یا که خیر؟ خیلی از دوســتان مصاحبه کرده انــد و گفته  اند بردن گوام و هند که 
مربی نمی خواهد و تیم ملی بار فنی نداشته است. من استعفایم را 24 بهمن به 
فدراسیون داده ام و الان به عنوان فردی که عاشق ایرانم صحبت می کنم. اما 
من می خواهم بگویم که آقای کی روش از زمانی که آمده است ما را به جام جهانی 
برده، نیجریه را در جام جهانی متوقف کــرده آن بازی پایاپای را مقابل آرژانتین 

داشتیم و همچنین توانستیم شیلی را شكست دهیم با تمام ستارگانش و 3 
سال است به تیم های آسیایی نباخته ایم و کره جنوبی را 3 بار شكست 

داده ایم. این عملكرد کارلوس کی روش در مدت حضورش در تیم ملی اســت. 
مدیر تیم ملی ادامه داد: از نظر غیر فنی هم ما در حال حاضر امكانات و تدارکات 
می خواهیم آیا تیم ملی این لیاقت را ندارد که وقتی پیروز می شود این همه شادابی 
در جامعه به وجــود می آورد نباید الزامات اولیه در اختیارش قرار بگیرد. در مورد 
زمین چمن هیچ اتفاقی رخ نداده است و آقای کفاشیان می گوید بودجه نداریم. 
بیستم ماه آینده اردوی تیم ملی شروع می شود و لباس برای تمرین وجود ندارد. 
غدغه تیم ملی الان تامین لباس اســت و آیا این ها زیاده خواهی است؟ پیروانی 
دربــاره اینكه آیا کی روش وارد بازی های انتخاباتی شــده با توجه به تاریخی که 
برای اســتعفایش درنظر گرفته و اینكه با کفاشــیان هماهنگی داشته تا مجمع 
را تحت فشــار قرار دهد، عنــوان کرد: من همان روزی کــه کارلوس کی روش 
برای 11 اردیبهشت ماه سال آینده اســتعفا نامه خود را تحویل داد، استعفایم را 
به فدراســیون فوتبال دادم همان موقع آقای کی روش از من خواست تیم ملی 
را به خاطر دو دیدار در ایام عید تنها نگــذارم باید بگویم و آقای کی روش در این 
بــاره هیچ حمایتی از آقای کفاشــیان نكرده اما باید بگویم که کفاشــیان هم به 
تنهایی نمی تواند فوتبال را جلو ببرد. ایشــان می گوید به ما کمک نمی کنند. اگر 
کی روش دغدغه دارد و اگر من می گویم اســتعفا می دهــم، به خاطر تیم ملی 
اســت و باید بگویم تیم ملی با این شــرایط به جام جهانی صعــود نخواهد کرد. 

وجود دارد که وی در پاســخ به این ســؤال که شائبه ای 
ر گفته می شــود کفاشــیان شاید  د

انتخابات آینده موفق نشود 
و بــه همیــن دلیــل 

نمی خواهــد زیاد 
برای تیــم ملی 

کنــد  تــلاش 
امكانــات  تــا 
فراهــم شــود 
می خواهــد  و 

شرایطی رقم زده 
شــود تا با رفتن 

کــی روش آدم 
خــوب ماجــرا 
گفت:  شــود، 

اصلًا بــرای من 
این موضوع دلیل 

منطقی و قانع کننده 
وجود ندارد. در این رابطه 

وزارت ورزش در آینده المپیک 
را دارد و در این باره باید مســئولان 

بلندپایه کشورمان وارد شوند. 
امكانات و زمین 

تمرینی و این موارد جزء موارد اولیه فوتبال اســت. حتی چند روز پیش کی روش 
از من خواســت پیش قالیباف بروم تا به تیم ملی کمک کنم. کی روش می گوید 
اگر در تاریخ 11 اردیبهشت رئیس فدراسیون آینده هر کس که می خواهد باشد، 
هم نتواند به تیم ملی کمک کند، نمی توانم قول دهم با امكانات موجود تیم ملی 

به جام جهانی صعود کند.

هماهنگی با رئیس!
علی کفاشــیان رئیس فدراسیون فوتبال در خصوص اســتعفای کی روش می 
گوید: همواره مربیانی که ســابقه کار در تیم های ملی داشــته باشــند و تیم را به 
جام جهانی ببرند مربیان خوبی قلمداد می شوند. برانكو مربی خوبی می باشد و در 
ایران عملكرد خوبی داشته است. او و همه مربیان می توانند جزو گزینه ها باشند 
ولی ما فعلا به رفتن کی روش فكر نمی کنیم و او هنوز ســرمربی تیم ملی است. 
4 ســال دیگر شاید ما هم نباشیم و اینكه فوتبالمان به چه شكل و شرایطی باشد 
مشخص نیست. آقای کی روش می گوید اگر می خواهم بمانم باید شرایط مهیا 
باشد و زمین، امكانات و بودجه لازم فراهم شود تا بتوانم کار کنم چون در مقابل 
رقبایی مثل ژاپن، کره و کشــورهای عربی که پول های کلان خرج می کنند راه 
سختی برای رفتن به جام جهانی داریم. بالاخره باید امكانات لازم را برای او فراهم 
کنیم تا تیم ایران بتواند به جام جهانی برود. آقای کی روش این استعفاء را داد ولی با 
ما هماهنگی کامل دارد.کی روش گفت من این استعفا را دادم تا بعد از انتخابات 
فدراسیون فوتبال دســت، رئیس فدراسیون برای انتخاب ســرمربی باز باشد. 
علی رغم اینكه قرارداد ما با کی روش 4 ساله است و تا مسابقات جام جهانی 
2018 می تواند باشد اما این تصمیم را گرفته است. بالاخره مربی مورد 
احترام و قابل قبولی است که توانسته جوانان زیادی را معرفی کند. ما 
نیز رضایت کامل را از او داریم ولی باید بتوانیم امكانات لازم را برای او 
فراهم کنیم. در سه سال و نیم حضور آقای کی روش در فوتبال ایران 
ما از نظر رنكینگ فیفــا در رده اول جای داریم. او از نظر برنامه و کار 

خوب است و از محبوبیت بالایی در بین مردم برخوردار می باشد.

سکوت وزیر ورزش
محمود گــودرزی وزیر ورزش و جوانان کــه البته رابطه چندان 
خوبی با کفاشیان و کی روش ندارد در مراسم افتتاح ورزشگاه پنج 
هزار نفری شهرستان بوکان به سوال یكی از خبرنگاران در مورد 
استعفای کی روش پاسخی نداد. گودرزی در این روزها ترجیح می 
دهد ســكوت کند و بیشتر اجازه دهد امور طبق روال پیش برود اما 
انچه که ظواهر امر نشان می دهد این است که این استعفاها 
همگی هماهنگ شده  بوده و البته بی ربط به انتخابات 

فدراسیون فوتبال نیست!

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

»دیمیتری تاراسوف«، بازیكن 
تیم لوکوموتیو مسكو، در پایان 
بازی با فنرباغچه در استانبول 
تصویر ولادیمیر پوتین را 
نمایش داد.

تیتر دو

امارات: ایران با درخواست 
ما موافقت کرده است

مدیر باشگاه النصر امارات مدعی شد که فدراسیون 
فوتبال ایران جواب درخواست اماراتی ها برای تامین 
امنیت تیم های این کشور به هنگام حضور در خاک 
 AFC ایران را داده و برنامه های امنیتی مفصلی را به

ارائه داده است.
ایــن درحالی اســت که پیــش از ایــن و درپی طرح 
درخواســت ارائــه برنامه هــای امنیتی ایــران برای 
میزبانــی از اماراتی هــا، بســیاری از باشــگاه ها و 
کارشناسان فوتبال ایران طرح چنین درخواست هایی 
را توهین به ایران دانسته بودند و خواستار پاسخگویی 

فدراسیون فوتبال به این توهمات شده بودند.
 ،bwabtk.com به گزارش ایسنا به نقل از ســایت
قرار اســت که تیم النصر امارات در نخســتین دیدار 
خود در مرحله گروهی لیگ قهرمانان آســیا بیست 
و ســوم ماه جاری میلادی )4 اسفند( در اصفهان به 

مصاف فولاد برود.
روزنامه اماراتی الیوم نوشــت که فدراســیون فوتبال 
امــارات در نامه ای که به فدراســیون فوتبال ایران و 
کنفدراسیون فوتبال آسیا نوشته از فدراسیون فوتبال 
ایران خواســته که برنامه ها و تدابیر خود برای تامین 
امنیت و حفاظت از نمایندگان امارات به هنگام حضور 
در ایران را به فدراســیون فوتبال امارات ارائه دهند تا 
آنها بعد از بررسی های لازم جواب خود را اعلام کنند.
خالد عبید مدیر باشــگاه النصر امارات تاکید کرد که 
فدراســیون فوتبال ایران در این نامه  تاکید کرده که 
امنیت کاروان النصر را تمام و کمال تامین می کند و 

دلیلی برای نگرانی وجود ندارد.
او گفت: فدراسیون فوتبال ایران قول داده که امنیت 
کاروان النصر در ســفر به اصفهان و دیگر نمایندگان 
امارات در لیگ قهرمانان آســیا را به هنگان سفر به 
ایران تامین کند. کنفدراســیون فوتبال آسیا هم این 

نامه را برای ما ارسال کرده است.
عبید ادامــه داد: ایــران برنامه امنیــت کاملی را در 
حفاظت از تیم هــای اماراتی به هنگام ســفر به این 
کشور به کنفدراســیون فوتبال آسیا ارائه و قول داده 
که هیچ گونه مشكل امنیتی به وجود نیاید. گذشته از 
این وضعیت امنیتی در اصفهان بهتر از تهران است 
و بنابرین دلیلی بــرای نگرانی وجود ندارد. بازیكنان 

نباید به چنین موضوع هایی فكر کنند.

 لاوتزی هم 
سر از لیگ چین دراورد

مهاجم آرژانتینی تیم فوتبال پاریســن ژرمن با انعقاد 
قراردادی هنگفت به باشــگاه »هبی« در سوپر لیگ 
چین پیوست. قرارداد ازکویل لاوتزی در پایان فصل 
جاری با باشــگاه فرانســوی به پایان می رسد و طبق 
اعلام »تایمز«، قرار است این بازیكن دستمزدی به 
ارزش 400 هزار پوند در  هفته از این باشــگاه چینی 
دریافت کند. لاوتزی در پیروزی 2 بر یک شب گذشته 
پاریسن ژرمن مقابل چلسی در زمین حضور نداشت. 
این مهاجم آرژانتینی در حالی به هبی می پیوندد که 
ماه گذشــته صحبت از حضور وی در باشگاه چلسی 
بــه گوش می رســید.  پیــش از لاوتزی، جكســون 
مارتینس، رامیرس، آلكس تكســیرا و ژروینیو به تیم 
های لیگ برتری فوتبال چین پیوسته اند.  پنجره نقل 

و انتقالات فوتبال چین تا 26 فوریه باز است.

 »روبرت لواندوفسکی« 
با بایرن مونیخ تمدید می کند

مهاجم لهستانی بایرن مونیخ با وجود ابراز تمایل باشگاه 
آلمانی برای به خدمت گرفتن گونزالو هیگواین، درصدد 
است قرارداد خود را با این تیم تمدید کند. در حالی که 
شنیده می شود باشــگاه لیگ برتری منچسترسیتی 
حاضر اســت قرارداد هنگفتی با روبرت لواندوفسكی 
منعقد کند با ایــن حال این بازیكن در نظر دارد قرارداد 
خــود را با بایرن تمدیــد کند. قرارداد حــال حاضر این 
مهاجم با بایرن تا ژوئن ســال 201۹ اعتبار دارد با این 
حال تعداد متقاضیان جدب این بازیكن زیاد هســتند 
اما مدیر برنامه هاش گفته مذاکرات برای تمدید قرارداد 
در جریان است. کارل هاینتس رومنیگه، رئیس باشگاه 
بایرن، گفته این باشگاه با گونزالو هیگواین مذاکره کرده 
با این حال لواندوفسكی نشان داده که متعهد به حضور 
در باشگاه آلمانی است.  وی در گفتگو با اشپورت بیلد 
اظهار داشت: می دانم تیم هایی هستند که متقاضی 
به خدمت گرفتن من هستند. اما می خواهم قراردادم 
را تمدید کنم چراکه بر این باورم ما باشگاه بزرگی داریم.

ممنوعیت بایرنی ها برای پپ
مسئولان باشگاه بایرن مونیخ به یک توافق شفاهی با پپ 
گواردیولا دست یافتند مبنی بر اینكه این مربی حق انتقال 
بازیكنان باشــگاه آلمانی به منچسترسیتی را نخواهد 
داشت. گواردیولا از آغاز فصل آتی در باشگاه لیگ برتری 
منچسترسیتی به مربیگری خواهد پرداخت. این مربی 
اسپانیایی سالیانه 1۵ میلیون یورو دستمزد دریافت خواهد 
کرد. بر پایه گزارش دیلی استار انگلستان، گواردیولا حق 
ندارد بازیكنانی چون توماس مولر و روبرت لواندوفسكی 
را به باشگاه انگلیسی ببرد. به نظر می رسد این توافق به 

صورت شفاهی صورت گرفته است.

نظر کرایف در مورد پنالتی 
متفاوت لیونل مسی

اســطوره هلندی باشگاه بارســلونا پاس لیونل مسی 
به لوییس ســوآرس به هنگام ضربــه پنالتی را جالب 
توصیف کــرد، نه تحریک کننــده. یوهان کرایف در 
این خصوص که ضربه پاس مسی به مهاجم اروگوئه 
ای بارسا در بازی با ســلتاویگو تحریک کننده بوده، 
موافق نیســت. کرایف گفت: فوتبال جنبه سرگرمی 
دارد و مســی باعث تفریح همه شــد. خیلی از دیدن 
این ضربه پنالتی خوشحال شــدم. من با بازیكنانی 
که شــهامت انجام چنین کارهایــی دارند هم عقیده 
ام. وی همچنین گفت حرکت مسی تحریک کننده 

نبوده است.

کاوه عصای دست یحیی
ســایت AFC در خبری کاوه رضایی، فو تبا لیســت ایرانی را یكــی از کلیدی ترین 
بازیكنــان لیــگ قهرمانان AFC 2016 دانســت. به  گزارش  ایســنا ، AFC در 
خبــری درباره رضایی نوشــت: »کاوه رضایی، مهاجم تیــم فو تبا ل ذوب آهن، از 

ســنین پایین شروع به گلزنی در لیگ قهرمانان AFC کرده است. او برای تیم 
خود در مسابقات سطح بالا توانسته است گل بزند. رضایی در مسابقات 2008 
AFC زیر 16 ســال و مســابقات AFC 2014 زیر 22 سال، یكی از بهترین 

گلزنان بوده اســت. بدون شكل ســال 201۵ فیزیكی از سال های 
بســیار خوب برای رضایی بوده اســت. رضایی بعــد از گلزنی در 

مســابقه ذوب آهــن و نفت تهران در جــام حذفی، کار خود را 
در تیــم  ملی بز ر گســالان ایران آغاز کرد. او بــرای ایران در 

 201۹ AFC مسابقات انتخابی جا م جها نی 2018 و کاپ
مســابقه می دهد. رضایی برای اولین بار در مسابقات لیگ 
قهرمانان AFC بازی می کند تا بتواند تیم خود ذوب آهن 

را که در سال 2010 نایب قهرمان شد به سطح بالاتری در 
این مسابقات قاره ای برساند.

معمایاستعفایکیروش
کارلوس، افشین و بازی های جدید

ســالها رضازاده رکورد دار دسته ســنگین وزن جهان بود. 
هیچ کدام از قهرمانان کشــورمان در این سالها نتوانستند 
)!( رکورد رئیس ســابق وزنه برداری را بهبود ببخشــند. در 
این خصوص البته حرف و حدیث هایی نیز شده می شد که 
چرا ورزشكاری چون بهداد سلیمی با توانایی خاص خودش 
نتوانســته طلسم شــكنی کند. به هر حال رکورد های رضا 
زاده توســط یک ورزشكار روس جابجا شــد. در رقابت های 
جهانی گذشــته وقتی رقابت های گروه »آ« دسته به اضافه 
10۵ کیلوگرم رقابت های وزنه برداری قهرمانی در ســالن 
جرج بروان شهر هیوســتون آغاز شد. آلكسی لوچف که تا 
پیش از این تنها مدال برنز رقابت های قهرمانی سال 2013 
را در کارنامه داشت هشــتاد و یكمین دوره رقابت های وزنه 
برداری قهرمانی جهان را با دو رکورد شكنی و سه مدال طلا 
)یک ضرب، دو ضرب و مجموع( در غیاب بهداد ســلیمی 
و روسلان آلبگوف روســی به پایان برد. وی در حرکات یک 
ضرب با 211 کیلوگرم صاحب مدال طلا شد و در حرکات دو 
ضرب پس از بلند کردن وزنه های 242 و 248 به وزنه 264 
کیلوگرم که یک کیلوگرم از رکورد دنیا بیشتر بود حمله کرد و 
این وزنه را بالای سر برد و مدال طلا گرفت. لوچف روسی در 
مجموع نیز با 47۵ کیلوگرم رکورد دنیا را که متعلق به حسین 
رضازاده بود سه کیلوگرم بهبود بخشید و بر سكوی نخست 

دسته فوق سنگین قرار گرفت.
دوست داشتم یک ایرانی رکوردم را می شکست!

رضا زاده در مصاحبه ای از آرزوها و اقعیت های موجود )البته 
تا حدودی( گفته است. وی که حضور در شورای شهر تهران 
را به نامزدی ریاست فدراسیون وزنه برداری ترجیج داده در 
خصوص شكسته شدن رکوردهایش به ایسنا گفت: دوست 
داشتم که یک ایرانی رکورد مرا بشكند و افتخار می کنم که 
1۵ سال رکورد جهان به نام ایران ثبت شده بود اما وزنه بردار 
روس در مســابقات جهانی 2014 نشــان داد که وزنه بردار 
خوبی است و سن مناسبی هم دارد بنابراین تمرین کرده بود و 
توانست رکورد من را امسال بشكند. او ادامه داد: امیدوارم در 
المپیک یا مسابقات دیگر وزنه برداران ما بتوانند همانطور که 
من در المپیک سیدنی رکورد جهان را از روس ها گرفتم آنها 
نیز بتوانند رکورد و مدال طلای دسته فوق سنگین را دوباره از 
روس ها پس بگیرند و به نام ایران به ثبت برسانند. رضازاده در 
پاسخ به این پرسش که فكر می کند امكان پس گرفتن مجدد 
رکورد دوضرب و مجموع جهان از روس ها امكان پذیر باشد، 
گفت: چرا امكانش وجود نداشته باشد. من حسین رضازاده 
در المپیک سیدنی توانستم این کار را انجام بدهم و امیدوارم 
وزنه برداران دیگر بتوانند نه تنها در فوق سنگین بلكه در بقیه 
وزن ها نیز به رکوردهای جهان برسند. من افتخار می کنم 

در زمان مدیریتم در فدراســیون وزنه برداری، سه وزنه بردار 
)بهداد سلیمی، سجاد انوشیروانی و بهادر مولایی( پرورش 
یافتند که توانســتند مدال جهانی و المپیک را کسب کنند. 
رئیس پیشــین فدراســیون وزنه برداری در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی بر اینكه به فكر این است فرزندش رکوردهای 
دسته فوق سنگین را به نام خود به ثبت برساند، تصریح کرد: 
قبلا که این موضــوع را گفتم این طور برداشــت کردند که 
حسین رضازاده نمی خواهد کسی جز پسرش رکوردهایش را 
بشكند. خدا را شكر الان شخص دیگری آمد و رکوردهای 
من را زد تا دیگر از این حرف ها نباشد. البته من به عنوان پدر 
دوست دارم که فرزندم در رشته وزنه برداری عنوان های من 
را تكــرار کند اما ابوالفضل اکنون 11 ســال دارد و بعد از دو 
سال دیگر باید وارد وزنه برداری شود. حالا اصلا باید ببینیم 
می خواهد در دسته فوق سنگین وزنه بزند و یا اصلا وزنه بردار 

خوبی خواهد شد یا خیر.
دوپینگ وزنه بردار روس

یک ماه پس  از رکوردشــكنی توسط وزنه بردار روس، اعلام 
شد وی دوپینگ کرده است و بدین ترتیب رضازاده همچنان 
قوی ترین مرد دنیا به شــمار می رود اما روز چهارشنبه خبر 
جدیدی روی خروجی خبرگزاری ها قــرار گرفت. وزنه بردار 
فوق سنگین روسیه تایید کرد که نمونه B او منفی شده است. 

رکورد رضازاده شکست؟نشکست؟

ورزش


